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Protokół 

 

z przebiegu posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Bydgoskiego 

w dniu 26 października 2016r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie otworzyła pani Małgorzata Kaźmierczak – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Bydgoskiego, która po przywitaniu wszystkich obecnych stwierdziła 

quorum. W posiedzeniu Komisji uczestniczyło czterech jej członków zgodnie  

z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyli również 

pan Wojciech Porzych – Starosta Bydgoski, pan Leszek Czerkawski – Sekretarz  

Powiatu, pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, pani Bożena Szuścicka – Dyrektor 

Wydziału Finansowo – Księgowego Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy i pani Maria Strąk 

– Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. 

 

  Następnie Przewodniczący przedstawił Radnym planowany porządek posiedzenia 

stanowiący załącznik nr 2 do protokołu, który przyjęty został jednogłośnie. 

 

  W punkcie 3 porządku obrad, Radni jednogłośnie przyjęli protokół z przebiegu 

posiedzenia Komisji w dniu 14 września 2016r. 

 

  W punkcie 4 porządku obrad, Komisja zapoznała się z wynikami kontroli 

przeprowadzonej w dniu 12 października 2016r. przez zespół kontrolny w składzie:  

R. Guździoł, Ż. Kaźmierczak, E. Mojzesowicz i M. Płotkowska B. Al-Shaer,  

M. Kaźmierczak, Ż. Kaźmierczak, w Starostwie Powiatowym w Bydgoszczy z zakresu trybu 

udzielania dotacji na realizację zadań z zakresu kultury i sportu oraz ich rozliczenia za okres 

2015-2016r.  Z kontroli został sporządzony protokół Nr 20/2016. Komisja nie wniosła uwag. 

 

  W punkcie 5 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania”, Przewodnicząca Komisji 

poinformowała, że Przewodniczący Rady przekazał Komisji Rewizyjnej celem 

przeanalizowania i wydania opinii skargę z 17.10.2016r. na Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Bydgoszczy, przekazaną do Rady Powiatu przez Starostę Bydgoskiego 

oraz wyjaśnienia Dyrektora PCPR z 24.10.2016r. Przewodnicząca odczytała Radnym treść 

obydwu dokumentów.  Starosta potwierdził, że faktycznie taka skarga została według 

właściwości Radzie Powiatu przekazana. Jak Radni mogli usłyszeć, zarzuty sprowadzają się  

do braku zastępstwa podczas zwolnienia chorobowego Dyrektora PCPR  i braku reakcji  

na zgłoszoną przez Skarżącą interwencję prasową. Rozmawiał z Dyrektorem jednostki  

nt. ewentualnego powołania Zastępcy Dyrektora PCPR. Pani Dyrektor stwierdziła, że nie ma 

takiej potrzeby ponieważ zawsze pod nieobecność Dyrektora wyznaczana jest osoba 

zastępująca. Natomiast interwencja prasowa, jak Radni również mogli usłyszeć, dotyczyła 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Białych Błotach. Pani Dyrektor w swoich wyjaśnieniach 

szczegółowo przedstawia w jaki sposób interwencja została przyjęta i jakie zostały podjęte 

działania. Informuje również, że po powrocie z chorobowego zleciła kontrolę w WTZ.  Pani 

Maria Płotkowska poinformowała o sytuacji w jednostkach pomocy społecznej w Białych 

Błotach, gdzie w następstwie zwolnień pracowniczych i spraw sądowych Gmina będzie 

musiała prawdopodobnie ponieść koszty z tytułu odszkodowania. Starosta przypomniał,  

że kwestie kadrowe w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Białych Błotach oraz  

w Warsztacie Terapii Zajęciowej, jednostce funkcjonującej w strukturach GOPS-u, nie leżą  
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w gestii Powiatu tylko Wójta Gminy Białe Błota. Pani Elżbieta Mojzesowicz zapytała się, czy 

Starostwo ma wpływ na kształtowanie terapii zajęciowej, na to jak te zadania są realizowane? 

Starosta wyjaśnił, że od tego jest Kierownik WTZ-tu. Jest tam również zespół programowy. 

Powiat odpowiada za wydatkowanie środków. Starosta przypomniał, że 10% środków daje  

Powiat, a 90% PFRON. Jedyny oręż jaki Starosta posiada to wypowiedzenie umowy  

o dofinansowanie ze skutkiem natychmiastowym. Nie robi tego jednak i nie ma takiego 

zamiaru. Ma bowiem świadomość tego, że najbardziej pokrzywdzone w tej sytuacji byłyby 

dzieci. Radna Maria Płotkowska poinformowała, że była w dniu wczorajszym w WTZ i miała 

okazję zaobserwować jak dzieci uśmiechnięte i zadowolone uczestniczyły w zajęciach. 

Następnie Komisja jednogłośnie wyraziła opinię, że zarzuty zawarte w skardze na Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Bydgoszczy są bezzasadne.  

 

  Pani Maria Strąk – Dyrektor  Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie  

udzieliła odpowiedzi na wniosek zgłoszony na ostatnim posiedzeniu Komisji przez Radną 

Elżbietę Mojzesowicz w sprawie dojazdu uczniów do Zespołu Szkół Agro – Ekonomicznych 

w Karolewie. Sprawa była już rozpatrywana przez rozpoczęciem roku szkolnego 2015/2016  

w następstwie wniosku zgłoszonego przez Radnego Piotra Chudzyńskiego. Przeprowadzone 

zostały ankiety wśród gimnazjalistów i na tamten czas tylko trzech uczniów z terenu  

gm. Sicienko było zainteresowanych dojazdami do Szkoły w Karolewie. Problem polega  

na tym, że trudno jest namówić przewoźnika na dodatkowy kurs jeśli jest to dla niego 

nieopłacalne. Poza tym uczniowie dojeżdżają komunikacją publiczną przez okres od 1 do 1,5 

roku do czasu uzyskania prawa jazdy. Pani Dyrektor zwróciła się do Dyrektora Szkoły z prośbą 

o ponowne przeanalizowanie sposobu dojazdu uczniów do szkoły. Z analizy wynika,  

że 68 uczniów dojeżdża do szkoły korzystając z własnego samochodu, 39 z BUS-a, 17 z PKS, 

2 z PKP, a 36 dojeżdża rowerem lub motorem. Natomiast wyniki ankiet przeprowadzonych  

w br. wśród gimnazjalistów wskazują, że na 4 uczniów zainteresowanych nauką z Karolewie 

deklarowało dojazd publicznymi środkami transportu, a 1 własnym samochodem. Dyrektor 

Szkoły wskazywał również na propozycję wydłużenia kursów autobusów jadących  

z Bydgoszczy do Karolewa przez Dobrcz, jadąc trasą nr 5 przez Włóki i Trzeciewiec,  

ułatwiając w ten sposób młodzieży z północnej części gm. Dobrcz (Suponin, Kozielec, 

Trzeciewiec) dotarcie do szkoły. Dyrektor dostrzega również inne możliwości zwiększenia 

zainteresowania uczniów nauką w Karolewie np. poprzez organizację imprez kulturalnych, 

sportowych i typowo promocyjnych dla gimnazjalistów, ciągłe podwyższanie jakości pracy 

szkoły, uatrakcyjnienie szkoły przez zajęcia dodatkowe (sport, kultura, koła przedmiotowe), 

troskę o wyniki egzaminów zewnętrznych, szerszą niż do tej pory promocję szkoły w mediach 

tradycyjnych i elektronicznych, promocję wewnętrzną szkoły (wśród uczniów ZSAE i ich 

rodziców) czy prezentację doskonałego wyposażenia jednostki. Radna Elżbieta Mojzesowicz 

stwierdziła, że jednak dojazd do Szkoły w Karolewie jest z każdej strony utrudniony  

i uczniowie nie mają wyjścia jak dojazd własny. Dyr. Strąk zauważyła, że aktualnie trudno 

byłoby ten trend odwrócić. Pani Mojzesowicz zauważyła, że jeszcze parę lat temu więcej 

uczniów wybierało Karolewo. Dziś młodzież chętniej wybiera Bydgoszcz tylko dlatego, że jest 

to miasto. Zapytała się również, jak to możliwe że np. podobna szkoła w Tucholi nie ma takiego 

problemu? Dyr. Strąk wyjaśniła, że tam nie ma w pobliżu większego miasta, do którego 

młodzież by uciekała. Jest to niestety problem, który dotyka również inne szkoły powiatowe, 

mimo, że gwarantują dobre przygotowanie zawodowe i mają odpowiednie zaplecze.  
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  W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej. 

 
Protokołowała: Paulina Wengler 

 

Podpisy członków Komisji: 

 

1. Małgorzata Kaźmierczak 

- przewodnicząca komisji   ……………………………………….. 

2. Roman Guździoł 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Żanetta Kaźmierczak 

- sekretarz komisji    ……………………………………….. 

4. Bashar Al-Shaer   ……………………………………….. 

5. Jacek Kruszyna   ……………………………………….. 

6. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

7. Maria Płotkowska   ……………………………………….. 


